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Barbara Koprowska                                                              Tarnów , dn. 18 grudnia 2020 r. 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

                                                                                      Pan Roman Ciepiela 

                                                                                  Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

W związku  z brakiem  porozumienia pomiędzy władzami miasta Tarnowa                  
a ościennymi gminami w sprawie przewozów autobusowych  zwracam  się                
o  zajęcie  stanowiska i udzielenie informacji   w  zakresie : 

1.O ile  zmniejszą  się  wpływy do   budżetu  Gminy  Miasta  Tarnowa z tytułu  
braku  wpłat za przewozy  realizowane  na rzecz gmin: Lisia Góra,  Tarnów                 
i Pleśna. 

2.Jakie skutki organizacyjne, finansowe i kadrowe w  MPK spowoduje 
zmniejszona ilość wozokilometrów z tytułu braku przewozów na rzecz 
wspomnianych wyżej gmin. 

3. Jakie działania zamierza Pan podjąć w przypadku wystąpienia zwolnień 
pracowniczych w MPK w związku ze zmniejszeniem  wspomnianych zadań 
przewozowych.  

4. Gdzie, czyli w jakich jednostkach organizacyjnych miasta zaproponuje Pan 
pracę dla ewentualnie zwalnianych pracowników  w MPK.  

 

/-/ Barbara Koprowska 

 

 


